
Za šolanje na Srednji zdravstveni in kemijski šoli sem se odločila, ko so me dijaki na 

informativnem dnevu pritegnili z zanimivo predstavitvijo programa. Smer farmacija pa 

mi je bila všeč že od nekdaj, saj je farmacevt zelo cenjen in perspektiven poklic, hkrati 

pa tudi veliko sodeluješ in pomagaš ljudem. 

Ko sem začela obiskovati šolo, sem opazila, da me strokovni predmeti zelo zanimajo 

in tudi profesorji so se na splošno trudili biti čim bolj prilagodljivi in prijazni. Mislim, da 

so nas profesorji v 4 letih odlično pripravili na maturo, saj mi ta večinoma ni povzročala 

težav. Kljub odličnim pripravam pa šola vseeno zahteva kar nekaj discipline, 

samostojnega dela in učenja, vendar je na koncu zagotovo ves trud poplačan. 

Šolanje nadaljujem na Fakulteti za vede o zdravju, smer prehransko svetovanje – 

dietetika, in mislim, da mi je srednja šola dala veliko znanja, ki ga bom lahko 

uporabljala tako na fakulteti kot v vsakdanjem življenju. Na Srednji zdravstveni in 

kemijski šoli so mi bile všeč predvsem dejavnosti v okviru šole, kot so športni dnevi, 

tekmovanja v znanju, ekskurzije in izmenjave. Slednje sem se udeležila tudi sama, ko 

smo v okviru projekta Bio Bread odpotovali v Romunijo, spoznali nove ljudi in pridobili 

veliko novega znanja.  Predvsem pa se bom rada spomnila vseh lepih dni in dogodkov, 

ki so se zgodili med šolanjem. 
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